
Voorzitter, 

 

Mag ik beginnen met een compliment uitdelen. De VVD dankt het College voor 

behoedzaam financieel beleid. Er wordt in dit huis goed op de centen gepast. 

 

Voorzitter, 

De perspectiefnota zou ons mee moeten nemen in een opsomming van 

investeringen, die door het College worden voorzien. Een financiële 

toekomstverkenning. Zodat we niet verrast worden. 

Vanuit die benadering is de VVD van mening dat dit stuk niet volledig is en 

daarmee beperkte waarde heeft. Een aantal moties zijn een gevolg van die 

onvolledigheid. 

Verder valt het op dat het een bescheiden PPN is. Veel zaken in het 

voorgestelde Bestedingsplan betreffen de klassieke taken van de overheid. 

Plattelandswegen, Oeververbindingen, Openbare Verlichting, fietspaden en ga 

zo maar door. Het siert dit College dat ze die nimmer aflatende belangrijke 

zaken, die zo vanzelfsprekend lijken, gewoon benoemd en zegt goed op orde te 

willen hebben. De VVD waardeert dat. 

Wij waarderen het ook dat u oog heeft voor toenemende cyber criminaliteit en 

dat u geld uittrekt voor informatiebeveiliging. 

Voorzitter, maar er is ook sprake van teleurstelling. 

Mijn fractie, de VVD,  heeft bij monde van mevrouw Kuperus, de afgelopen 

jaren bij voortduring haar zorg uitgesproken over het gebrek aan deugdelijke 

informatie vanuit de IGSD. Informatie die wordt toegezegd krijgen we niet of 

komt onvolledig en niet op tijd. Doelen worden niet gehaald. 

Het heeft de IGSD een imago bezorgd, dat er op neer komt dat het daar een 

chaos is en een geld verslindende operatie betreft. 

Dat zal anders moeten en daar zijn bestuurders van deze gemeente op 

aanspreekbaar. 

 

Voorzitter, 



Gezien door de bril van de VVD is de overheid er vooral ook voor die mensen, 

die zelf minder gemakkelijk de broek kunnen ophouden, mensen die niet zo 

gemakkelijk in een eigen bron van inkomsten voorzien. 

 Mensen soms met een handicap, of een opleiding die veel minder gevraagd 

wordt in de arbeidsmarkt.  Het bedrijfsleven neemt haar verantwoordelijkheid 

in het opnemen van deze mensen in haar personeelsbestand. De overheid blijft 

ernstig achter. De VVD is van mening dat het College daar werk van moet 

maken. Mijn collega Harmsma heeft daar vorige jaar bij de PPN duidelijke en 

inspirerende ideeën over naar voren gebracht. De VVD had graag gezien dat u 

met een uitvoeringsplan zou zijn gekomen, die ons het vertrouwen geeft dat er 

nuttige dingen worden gedaan met collectief geld. 

Het zou een mooi aangrijpingspunt kunnen zijn om de negatieve verhalen over 

tekorten bij de Noordwestgroep en de IGSD om te vormen naar positieve 

verhalen. We zouden enkele honderden mensen wellicht weer een toekomst 

kunnen bieden in de vorm van een reguliere baan bij een behoorlijke 

werkgever nl. de overheid. 

 Arbeidsparticipatie zou volgens uw coalitieakkoord veel aandacht krijgen. Er 

zou een werkgelegenheidsplan komen. 

Er is weinig van terecht gekomen. Wij blijven als gemeenteraad tekorten 

aanzuiveren zonder enig zicht op een effectieve vertaling van de 

Participatiewet naar lokale toepassing. 

Dat is teleurstellend. 

Voorzitter, in dit huis wordt al meer dan 7 jaar gesproken over verduurzaming 

van de energievoorziening. 

In het voorwoord van het coalitieakkoord is de eerste zin “We willen een 

gemeente zijn, die daadkracht toont”.  U heeft gepoogd een zonneakker te 

ontwikkelen op de rand van de Woldmeenthe. Echter de wijze waarop dit 

College dat voornemen naar buiten bracht en de wijze waarop u de bewoners 

en belanghebbenden daarbij overrompelde heeft er toe geleid dat u met de 

staart tussen de benen naar huis bent gestuurd. 

Er is weinig winst geboekt het terrein van verduurzaming. In het jaarverslag 

schrijft u te zoeken naar nieuwe bronnen van energie om de gestelde doelen 

voor 2020 te halen. Nu nog. Vorig jaar hebben we het College vergeleken met 

stilstaand water. Maar dit is achteruitgang. 



Voorzitter bij veel doelen die we nastreven hebben we marktpartijen nodig. Die 

zijn er plenty. Maar je zult ze wel moeten inspireren en uitleggen waar de 

kansen liggen en hoe de verdien modellen eruit zien. Dit College verstaat die 

kunst in ieder geval niet. 

Voorzitter,  

Mijn fractie, de VVD is van mening dat wij ons veel nadrukkelijker moeten 

presenteren in Zwolle en soms zelfs Den Haag. Maar ook bij de 

buurgemeenten. En gezien de hoeveelheid water en de kwetsbaarheid van dat 

systeem is een intensieve relatie met het Waterschap essentieel. Dit gebied 

heeft een goede lobby nodig. 

Het gebrek aan een provinciale en landelijke organisatie voor lokale partijen 

lijkt een gemis te zijn. CPB en BGL beschikken niet over die netwerken en dat 

begint zich te wreken. Het halen van een raadslid uit De Wolden en die hier 

wethouder maken kan dat niet goed maken. De enkelvoudige gerichtheid op 

Steenwijkerland is onvoldoende voor een moderne open en transparante 

samenleving. Die bestaat per definitie uit meerdere en grotere netwerken. 

Voorzitter het moment komt dichterbij dat de kiezer mag spreken en haar 

mening kan geven. Dan kan men in Steenwijkerwold en Oldemarkt in St. 

Jansklooster en Vollenhove, maar ook in Giethoorn, Blokzijl, Steenwijk 

Willemsoord en Tuk en al die andere plaatsen, die samen Steenwijkerland 

vormen, duidelijk maken aan de politiek of dit is wat ze wilden 4 jaar geleden. 

De VVD ziet uit naar 21 maart 2018. 

 


